



2015 OOBs STUDENT LEADERSHIP SCHOLARSHIP

Out On Bay Street is committed to recognizing excellence in the Lesbian, Gay, Bisexual, Transgender, Queer (LGBTQ) student community across Canada as an opportunity to help students excel in their career. To support this commitment, Out On Bay Street awards two scholarships each year to successful student leaders with bright futures contributing to LGBTQ communities. Scholarship candidates are highlighted as role models for Out On Bay Street's student network.

The award recipients will be highlighted at our Annual Conference so as to share their achievements with their network, Out On Bay Street's student network and members of the LGBTQ and Ally community.

DESCRIPTION OF THE AWARDS:

2 awards will be awarded at \$2,500 each.

The 2015 OOBs Student Leadership Scholarships are available to LGBTQ post-secondary students who have completed at least one year of studies in an accredited Canadian post-secondary program of study.

Recipients must:

- Exemplify leadership, especially within the LGBTQ communities
- Demonstrate personal and/or academic success
- Clearly articulate plans for future involvement in the LGBTQ communities and career or academic goals in application

The recipients will be selected by an independent committee of professionals from the Canadian community, with the final approval to be made by the Out On Bay Street Board of Directors. Recipients will be formally recognized in Toronto between Thursday, September 17, 2015 and Saturday, September 19, 2015, the final details of which will be communicated directly to the recipients.

For complete details on the 2015 OOBs Student Leadership Scholarship please visit our website at outonbayst.org/initiatives/scholarshipawards/.

The application will be made available to all Out On Bay Street student members through the new Student Portal. Register for your free membership today at <http://portal.outonbayst.org>.

If you have questions, please contact Awards Associate, Mathew Duffy at Mathew.Duffy@outonbayst.org.

Application deadline: May 29, 2015



OSSM BOURSES D'ÉTUDES 2015

On s'assume sur Bay Street s'est engagé à reconnaître l'excellence dans la communauté des étudiant(e)s lesbiennes, Gays, Bisexuels, Transsexuels, Queer (LGBTQ) à travers le Canada et cherche à aider ces étudiant(e)s à exceller dans leurs carrières. Pour appuyer cet engagement, On s'assume sur Bay Street décerne deux bourses d'études à chaque année aux leaders étudiants ayant un brillant avenir en tant que contribuant aux communautés LGBTQ. On s'assume sur Bay Street présente les candidats comme personnes modèles pour le réseau étudiant dans le but de célébrer leurs aptitudes en leadership et leurs réalisations.

Les lauréats seront présentés lors de la conférence annuelle afin qu'ils partagent leurs succès avec leurs réseaux, On s'assume sur Bay Street et les membres de la communauté LGBTQ et leurs alliés.

DESCRIPTION DES BOURSES D'ÉTUDES :

2 prix à valeur de 2500 \$ chacun seront décernés.

Les bourses 2015 sont offertes aux étudiants de niveau postsecondaire LGBTQ ayant terminé au moins une année d'études dans un programme postsecondaire canadien accrédité.

Les lauréats doivent:

- Exemplifier le leadership, en particulier au sein des communautés LGBTQ
- Démontrer la réussite personnelle et/ou académique
- Articuler clairement ses plans pour implication future dans les communautés LGBTQ et ses objectifs pour sa carrière ou ses études

Les lauréats seront choisis par un comité indépendant composé de professionnels du milieu canadien et l'approbation finale sera prise par le Conseil administratif d'On s'assume sur Bay Street. Les lauréats seront officiellement reconnus à Toronto entre le jeudi 17 septembre, 2015 et le samedi 19 septembre, 2015. Les derniers détails seront communiqués directement aux lauréats.

Pour plus de détails à propos de nos bourses d'études, veuillez visiter notre site web : outonbayst.org/initiatives/scholarshipawards/.

Le formulaire sera disponible pour tous les étudiants membres d'On s'assume sur Bay Street à travers le nouveau portail étudiant. Pour devenir membre, inscrivez-vous gratuitement en cliquant sur : <http://outonbayst.org/portal/>.

Si vous avez des questions, s'il vous plaît contacter le président du comité des prix, Phil Gazaleh par courriel à Philip.Gazaleh@outonbayst.org.

Date limite d'inscription : 29 mai 2015